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                          PROTOKÓŁ Nr XXV/20 

 

z XXV - Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Działdowo, która odbyła się w dniu  

3 lipca 2020 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Działdowo. 

 

W Sesji zgodnie z załączoną listą obecności uczestniczyło 12 radnych. Nieobecni radni: 

A.Gietka, M.Giesek, K.Chyliński. 

 

Sesja odbyła się w godzinach 1007  – 1030 

 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

Mirosław Zieliński    - Wójt Gminy 

Jan Świniarski     - Sekretarz Gminy 

Beata Antoszewska               - Skarbnik Gminy 

Mariola Sobotka -Zastępca Kierownika Referatu Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Promocji 

 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Gminy K.Wasiak dokonała otwarcia XXV– Nadzwyczajnej Sesji 

Rady Gminy, zwołanej na wniosek Wójta Gminy. Na podstawie listy obecności 

Przewodnicząca Rady stwierdziła prawomocność obrad po czym poinformowała,  że na 

drzwiach wejściowych do sali obrad zamieszczona jest klauzula informacyjna zgodnie  

z wymogami RODO. Informacja ta również wyświetlana jest na sali przed rozpoczęciem 

obrad. Każdy z uczestników sesji ma możliwość zapoznania się z jej treścią.  

Następnie Przewodnicząca K.Wasiak powitała uczestników sesji.  

 

Ad.pkt 2 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak zapytała czy są jakieś wnioski do porządku obrad.  

Wniosków do porządku obrad nie zgłoszono przystępując do jego realizacji  

w zaproponowanym brzmieniu:  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.   

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy Działdowo na 2020 r. 

4. Podjęcie uchwała w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków i innych składników wynagrodzenia 

nauczycielom zatrudnionym w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Działdowo. 

5. Wolne wnioski i informacje. 



2 

 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt 3 

Skarbnik Gminy B.Antoszewska omówiła projekt uchwały informując, że zgodnie  

z  ustawą o finansach publicznych  do 30 czerwca powinny być wydatkowane środki 

niewygasające. W tym roku tak się nie stało dlatego została zwołana sesja. Niewydatkowane 

środki wprowadzane są do budżetu, zaplanowane po stronie dochodów i wydatków – kwota 

778 000 zł na zadanie o nazwie Przebudowa dróg gminnych w miejscowości Kurki. Ponadto  

w dziale 900 i 921 dokonano zmian w zakresie funduszu sołeckiego Sołectwa Mosznica oraz 

na zakupie energii.  

Wójt Gminy uzupełnił wypowiedź pani Skarbnik. Poinformował, że są to środki 

niewygasające, w większości z Funduszu Dróg Samorządowych (miejscowość Kurki). Do 

dzisiejszego dnia występują problemy z wykonaniem drogi. Środki muszą powrócić do 

budżetu, aby można było zapłacić wykonawcy. W poniedziałek nastąpi  odbiór drogi. Prace 

są zaawansowane, wykonane w 96 %. W sytuacji niewprowadzenia zmian do budżetu 

należałoby zwrócić pieniądze do Wojewody, do dnia 30 czerwca. Rozliczenie nastąpi do dnia 

10 lipca.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o pytania. 

Pytań nie było.  

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj.12  głosami „za” podjęła  

Uchwałę Nr XXV/194/20 w sprawie zmiany w budżecie Gminy Działdowo na 2020 r. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad.pkt 5 

Zastępca kierownika Referatu Oświaty, Kultury, Zdrowia i Promocji M.Sobotka 

zreferowała projekt uchwały. Poinformowała, że na podstawie upoważnienia nadanego przez 

art.30 ust.6 Karty Nauczyciela rada gminy może określić dla nauczycieli dodatek 

motywacyjny, funkcyjny, również dodatek za warunki trudne. Chcąc taki regulamin uchwalić 

trzeba przeprowadzić procedurę  uzgodnień ze związkami zawodowymi, zrzeszającymi 

nauczycieli z naszych szkół. Na terenie naszej gminy są dwa związki NSZZ Solidarność  

i ZNP. Procedurę uzgodnień rozpoczęto pod koniec stycznia tego roku. W lutym miały 

miejsce dwa spotkania z przedstawicielami związków.  Na tych spotkaniach pojawili się tylko 
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przedstawiciele ZNP. Nie doszło do porozumienia, nie udało się uzyskać wzajemnej zgody. 

W celu poznania stanowiska drugiego Związku NSZZ odbyło się kolejne spotkanie, 

zorganizowane 19 czerwca, na którym byli obecni przedstawiciele organu prowadzącego  

i przedstawiciele tych dwóch związków zawodowych. Toczyła się dyskusja, wypracowano 

prezentowany projekt uchwały.  Związek ZNP całkowicie się sprzeciwił zapisom tej uchwały, 

jest to spisane w protokole jako rozbieżność. Na te zapisy wyrazili zgodę przedstawiciele 

NSZZ Solidarność. Zmiany dotyczą przede wszystkim dodatku funkcyjnego za pełnienie 

funkcji opiekuna stażu, z dotychczasowego 90 zł obniżony zostaje do 50 zł. Obniżeniu ulega 

również dodatek za godziny łączone, za pracę nauczyciela, który ma godziny łączone z 15 na 

10%. To są główne zmiany, pozostała treść uchwały nie ulega zmianie.  Uchwała  

z 21 listopada 2019 r. traci moc, wprowadzany jest nowy regulamin ale pozostałe zapisy nie 

ulegają zmianie. 

Wójt Gminy odniósł się do wypowiedzi pani Marioli Sobotka wspominając o wcześniejszych 

rozmowach z radnymi na temat dodatku w wysokości 1 %. Poinformował, że związki 

zawodowe nie chciały rozmawiać o mniej niż 15%, choć NSZZ Solidarność w inny sposób 

podchodziła do tematu,  rozmawiano, aby to wypośrodkować. Ustalono 10%.  Wójt Gminy 

przekazał informacje na temat przeprowadzonej analizy pod kątem liczebności klas łączonych 

w szkołach na terenie gminy i stosowania dodatku dla nauczycieli oraz o rozmowach  

z przedstawicielami związków zawodowych. 

Wójt Gminy poprosił o pytania. 

Pytań nie było.  

Wójt Gminy ponownie nawiązał do kwestii oświaty a następnie wspomniał o Funduszu 

Inwestycji Samorządowych w ramach, którego, zgodnie z wykazem gmina otrzyma  

512 000 zł na inwestycje. Poinformował, że sąsiednie gminy, czy dalsze,  o wiele bogatsze 

dostały po milionie wskazując na przypuszczalną przyczynę tej sytuacji, na wysokie koszty 

bieżące gminy.  

Randy J.Szudrewicz zapytał czy ktoś odpisał, zwrócił się z zapytaniem o argumenty 

dlaczego inne gminy dostały więcej a nasza mniej. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że są to wyliczenia matematyczne. Prawdopodobnie Związek Miast 

Polskich zwrócił się  z pismem o ponowne przeanalizowanie. Dodał, że nikogo nie obchodzi 

to, że gmina ponosi takie koszty. Za własne środki niewiele można zrobić, trzeba 

koncentrować się na składaniu wniosków. Trwają przygotowania do kilku projektów.  

W sierpniu będzie możliwość złożenia wniosków w zakresie dróg samorządowych.  Problem 

tkwi w tym, że większość dróg na terenie gminy to drogi powiatowe. Lepiej oceniane są drogi 
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łączące miejscowości. Na Kisiny nie można złożyć wniosku bowiem droga nie spełnia 

parametrów. Nie wiadomo co będzie z drogą w Krasnołące, ponieważ nie łączy się z inną 

miejscowością. Przygotowywana jest również dokumentacja na Pierławki. Na terenie gminy 

jest dużo dróg osiedlowych,  za które przyznawana jest bardzo mała ilość punktów. 

Poprawiane są wcześniejsze wnioski. Punktacja jest niezależna od gminy. Tak samo jest  

z subwencją na szkoły. Wszystko pod kątem dużych szkół, miejskich. Jesienią zostanie 

ponownie podjęta dyskusja nad szkołami.  

Przystąpiono do głosowania.  

Rada gminy jednogłośnie tj. 12 głosami „za” podjęła  

Uchwałę Nr XXV/195/20 w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków i innych składników wynagrodzenia 

nauczycielom zatrudnionym w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Działdowo. 

/ protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. pkt 6 

Wolne wnioski 

Radny M.Wiszowaty: poprosił o pielęgnację lip w kierunku  Brodowa oraz o zaproszenie 

przedstawiciela Wód Polskich na jedną z sesji, ponieważ  stan rzek Działdówka, Szkotówka, 

Nida jest fatalny i w trakcie ulew w ostatnich dwóch tygodniach  rzeki wylewały trzykrotnie, 

przez co rolnicy mają problem, aby wjechać na łąki.  

Wójt Gminy poinformował, że jeśli chodzi o zaproszenie przedstawiciela Wód Polskich na 

sesję to nie stanowi problemu, jednak na wspólną sesję z sołtysami, aby mogli skierować 

pytania.  Nawiązując do prośby o pielęgnację drzew poinformował, że zostanie to zrobione  

w takim zakresie, aby mogły przejechać kombajny i inne maszyny. 

 

Ad. pkt 7 

Wobec wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady Gminy K.Wasiak 

o godz.10.30 zamknęła XXV- Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy Działdowo. 

 

      Protokołowała:                     Przewodniczyła: 

    Marta Nazarewicz                            Krystyna Wasiak  

       /Inspektor/                                            /Przewodnicząca Rady Gminy/ 

 

Przebieg sesji w pełni odzwierciedla nagranie audiowizualne z XXV – Nadzwyczajnej Sesji 

Rady Gminy Działdowo z dnia 3 lipca 2020 r.  


